
Technische vragen 

Onderwerp: Verzetslaan Warmenhuizen

Vorig jaar september is er voor de Verzetslaan Warmenhuizen een rapport opgesteld over de 
snelheidsmaatregelen die op deze weg zijn toegepast. In het rapport is aangegeven dat er een 
verkeersmeting wordt gedaan, om te kijken of de huidige remmende maatregelen afdoende zijn.

Bijgevoegd vindt u het rapport.

Tot op heden is er niets gebeurd.

1. Wanneer word verwacht deze metingen uit te voeren
2. Mocht blijken dat de remmende maatregelen niet afdoende zijn wanneer word verwacht 

over te gaan tot aanpassing?  

Met vriendelijke groet,

Wim Vonk

CDA Schagen


